
Ringerike kommune – Reguleringsavdelingen  

Postboks 123 Sentrum - 3502 Hønefoss. postmottak@ringerike.kommune.no 

 

Uttalelse til detaljplan for Lloyds marked – plan nr. 3007  421 Ringerike kommune 

Vi er imot bygging av Høyhus på Lloyds marked fordi; 

1 Hønefoss er en liten by med lav-hus bebyggelse, som ligger i et små kupert 

naturlandskap, hvor man har godt utsyn.  Et høyhus vil forstyrre denne opplevelsen, 

og ødelegge det estetiske ved vår by. 

 

2  Når høyhuset i tillegg er planlagt ved bredden av Fossen, ødelegges også dette 

området, som er selve byens opprinnelse. 

 

3 Vi kan ikke se behovet for et høyhus fullt av kontorer, da det finnes mange 

eksisterende ledige kontorer og lokaler i sentrum.  Kun et stenkast unna ligger; 

Alfred, Brutorget, Sentrumskvartalet og Arnemannsveien som samme 

utbygger ennå ikke har leietagere til.  Noen av lokalene har stått tomme i 

årevis. 

 

4 Bygging av Ringeriksbanen eller ei, vi har liten tro på en stor befolkningsvekst i vårt             

distrikt.  Er redd for at Lloyds marked, med sitt høyhus, skal stå der som et gigantisk 

spøkelse.  Vi kan ikke se at utbyggingen av Brutorget og Sentrumskvartalet har gjort 

Hønefoss til en mer «Levede By» !!!!! 

 

Hilsen fra  

Petter Have og Grethe Eggum 

Hønefoss 31. august 2021  
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